
Zápis ze schůze komise STM  
 

Dne: 20.4.2019 

Přítomni:  

Mgr. Dana Makarovová Ouhrabková 

Jarmila Zajoncová 

Iva Pokorná 

 

  Omluvena: Ivana Holá 

 

Program: 

 
1. Zahájení a seznámení s programem jednání komise 

2. Dopis ČOV 

3. Úkol: Rozpracovat kritéria zřizování SA (do 31.3.) 
4. Úkol: Kontrola docházky center (do 30.6.) 

5. Smlouvy SCM, Sps, SA 

6. Smlouva SCM – závodnice  

7. Úkol: kontrola webových sekcí veřejná a interní 
8. Úkol: Spojit se se všemi trenéry složek talentované mládeže, zda jsou schopni 

dodržet účelovost prostředků v programu TALENT 

9. Diskuse 

10. Kontrola SA Jihlava 

11. Závěry z jednání a termín schůzky 
 

Pokud se člen komise nemůže zúčastnit ze závažných důvodů, je jeho povinností si 

zjistit a splnit závěry z jednání. 

 

Ad 1. Zahájení a seznámení s programem jednání komise 

 
Paní Dana Makarovová Ouhrabková uvítala všechny přítomné a zahájila schůzi komise STM. 

Poté seznámila všechny s body schůze.  

 

Ad 2. Dopis ČOV 
Za komisi STM zpracovala Dana Makarovová Ouhrabková dne 21.2. samostatně, aby 

nedošlo ke střetu zájmu se členkou její komise. Dopis konzultovala s p. Yvonnou 

Ronzovou telefonicky. Dopis nebyl součástí odpovědi pro ČOV…viz. příloha 

 
 

Ad 3. Kritéria pro zřizování SA 
Úkol odložen do dalšího jednání. 

 

Ad 4 Kontrola docházky center 
Úkol odložen do dalšího jednání. 

 

 

Ad 5. Smlouvy SCM, Sps, SA 
Předběžně odsouhlaseny, má dopracovat sekretariát. Je to v řešení. 

 

 



Ad 6. Smlouva SCM – závodnice  
Po písemné žádosti p. Schinzelové ohledně smlouvy SCM se závodnicí zařazenou v SCM 

jsme zjistili, že na svaze není oficiální vzor smlouvy pro tyto účely. Za naší komisi jsme 

vytvořili koncept, který je potřeba projednat s právníkem, protože nesme schopni více udělat. 

Koncept poslán mailem na svaz. 

 

Ad 7: Kontrola webu  
Byl zaslán požadavek na správce webu, aby byla opravena správná verze směrnice č.10 v bou 

sekcích. 

 

Ad .8 +9: Úprava účelovosti v programu TALENT 
Přišlo rozhodnutí z MŠMT o výši prostředků v programu TALENT a to ve výši  

3 732 000,. Kč.(100% jako loni) 

Byly obeslány všechny trenérky složek STM k vyjádření o dodržení účelovosti 

prostředků a případné požadavky. 

Komise upravila přesuny a poslala tabulku na změnu účelovosti vůči MŠMT, aby bylo 
vše v termínu. 

Proběhla diskuse ohledně SCM – svazové, kde trenérka T. Bílková měla akutní 

požadavek na materiál, protože potřebují děvčata ťapky a náčiní ve výši 90 000,- Kč. 

Komise toto vzala v potaz a po přesném propočítání dle rozhodnutí MŠMT zadala do 
tabulky. Dále žádala o přesun z cestovného a ubytování pro děvčata na DPP a OSVČ 

ve výši 79 800,- Kč. Po dotazu, na koho je OSVČ a DPP a proč tak velké částky, když 

je jediná trenérka reprezentace jednotlivkyň, o které vím. S ohledem, že po snížení 

závodnicím nestačí příspěvek na proplacení některého ze závodů či soustředění. Byla 

odpověď na letní přípravu na MS zahraniční trenér a OSVČ na externisty při 
soustředění. Napsala jsem, že zatím nebyla odsouhlasena PČSMG příprava se 

zahraničním trenérem a v rozpočtu TALENT s tímto nebylo počítáno, jestli třeba 

někde jinde to nevím. (zpracovává komise EKO) Proto naše komise nebude další 

složky účelovosti měnit. 

Tabulka po úpravách: 



Ad .10: Kontrola SA Jihlava 
Dne 28.2.2019 proběhla kontrola SA v Jihlavě. Závodnice byly rozděleny ve dvou 

tělocvičnách. Tréninkové podmínky jsou dobré a vše probíhalo bez problémů. Práce 

trenérky se mi líbila a byla metodicky promyšlená. 

 

Ad .11: Další schůzka stanovena na 26.5.2019 po MČR NST v Praze 

 
 


